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Sandra – Labdien.Jauki, ka cilvēki ja

Labdien.
Jauki, ka cilvēki jautā par drošību un tas būtu par guķošajiem policistiem. Raiņa iela tika
solīts pēc negadījuma, kad tika notrieks puisītis. Solīja izveidots gājēju pāreju pie
autobusu pieturas “Skola”. Solīt jau var, bet kā ar pildīšanu. Kad šīs divas vietas tiks
sakārtotas? Tāpat jautājums atkārtots par Murjāņu ielu, Liepu ielu un Jauno ielu kas
vajadzīgs, lai organizētu vienvirziena kustību, lai cilvēkiem būtu droša iešana uz jūrmalu,
tāpat, kad kāpnes uz Saules tiltiņa pusi tiks sakārtotas atbilstoši kājāmgājēju drošībai, jo
tur taču ir iezīmēta jūrtaka. Murjāņu ielā notiek būvniecības darbi tehnika atrodas uz ceļa
un nav nevienas zīmes un drošibas pasākumi lai neviens neiekristu ceļa malā izraktajam
grāvja padziļinājumam.


